
 

 

Identificació de la sessió 

Acta núm. 4/2014 

Caràcter: Ordinària 

Data: 15 de desembre de 2014 

Horari: 19’00 a 20’00 hores. 

Lloc: Edifici Gerència d’Urbanisme, 3a planta. 

 

 

Assistents 

Joan Pau Reus Frontera (president) 

Amalia Santos ( Sa Calatrava-Monti-Sion, Santa Clara) 

Francina Flexas (Puig de Sant Pere) 

Margarita Ques (Associació San Nicolau) 

Francisca Marcús Alemany (secretaria delegada). 

 

 

Ordre del dia: 

1. Aprovació acta anterior. 

2. Informe presidència. 

Precs i preguntes. 

 

Desenvolupament de la sessió: 

 

1. Aprovació de les actes anteriors. 

S’aprova l’acta de la sessió de dia 15 de settembre de 2014 

 

2. Informe Presidència. 

 

El Sr. Reus, dóna la benvinguda als presents i les gràcies  per haver assistits al Consell. 

A continuació dóna la paraula a la Sra. Amalia Santos de l’Associació Sa Calatrava-

Monti-Sion, Santa Clara) per manifestar les coses que no veuen adients que 

transcorren al seu barri. 

 La Sra. Santos en primer lloc, parla de la situació que hi ha amb els moixos on són 

permeses les denominades colònies. Efectivament el Sr. Batle ha donar autorització 

per donar menjar al moixos, això sí, sempre que hi hagi una petició veïnal i que algú es 

faci responsable de donar-lis menjar. Això permet que s’identifiquin els animals, sanar-

los i que ells ens ajudin a tenir un control de les rates. En el Baluard del Príncep està 

autoritzat des de fa més d’un any, la qual cosa li sembla molt bé. 

A continuació comenta sobre l’ empredat  que hi ha a la Calatrava, on es queixa de que 

hi ha moltes pedres que desapareixen i que per evitar-ho, s’ha cridat al 010 de 

l’Ajuntament. 

També es queixa de que darrerament hi ha molts de robatoris i vandalisme. Hi ha 

persones que entren a robar a les cases dels veïnats. S’han presentat denúncies davant 

la policia local i nacional, però no s’ha sabut res. Igualment hi ha hagut pintades a les 



 

façanes de les cases. Es demana que la policia passi més sovint pel barri i a ser possible 

caminant, no amb cotxe, perquè seria més efectiu. El Sr. Reus, comenta que parlarà 

amb el policia de barri. 

Referent a la neteja, hi ha molts d’excrements de coloms sobre tot al carrers Vent, 

Criança, Seminari, Pare Nadal, que això fa que el dia que plou, patini molt el paviment 

del carrer i que creuen que s’hauria que netejar més. El Sr. Reus diu que passarà la 

petició a EMAYA i a Control de Plagues. 

I com sempre, es parla de les terrasses i negocis del barri que funcionen fora llicència 

d’activitat adequada pel que fan. El Sr. Reus diu que demanarà una reunió amb el 

Regidor d’Urbanisme Sr. Valls. 

 

A continuació dóna la paraula a la Sra. Francina Flexes de l’Associació  Puig de Sant 

Pere, on manifesta que la seva major preocupació és el tema de llicències, on és dóna 

un incompliment de la normativa i comenta que si tothom fes les coses com són 

ordenades, no hi hauria els problemes que es troben. 

Referent a l’establiment “Miquelangelo”, comenta que ha anat a la comissió PUMA 

que juntament amb “Casa Española” (que es troba al carrer Apuntadors) figuren com 

activitat socio-cultural, quan en realitat és un bar restaurant. Tot i que és cert que 

poden fer de restaurant, tenen els horaris d’activitats socio-culturals. El Sr. Reus li diu 

que mirarà de saber si realment han passat per la comissió PUMA. 

Referent al “Bareto”, comenta que s’ha canviat de propietaris i de nom , però que es 

beu i es fuma fora del local, produint molèsties als veïnats, amb la qual cosa ens 

trobam que les conductes fora de llei, fan escola. Posen música forta i tot això ha fet 

que es denuncien a la Patrulla Verda, la qual ha contestat que s’ha rescatat la llicència. 

Respecte a les terrasses, es veritat que ara han davallat bastant, però  la climatologia 

no acompanya tot i que a la vegada s’instal·len elements fixes al carrer, que creu que 

no és legal. El Sr. Reus comenta que sí, que es poden instal·lar elements si és per casos 

de seguretat. 

 

La Sra. Qués, de l’Associació San Nicolau, té el torn de paraula i comenta i dóna les 

gràcies que efectivament li varen enviar la relació de plaques d’ocupació de la via 

pública. 

En relació a l’estàtua del Sr. Maura, hi ha diverses opinions, la família vol que es canviï 

de lloc i d’altres que es quedi on estava. El Sr. Reus comenta que tornarà al seu lloc. 

Referent a la Plaça del Mercat, diu que hi ha mols de forats, perquè manquen les 

pedres i que denota deixadesa. Relatius als renous, els bars quan tanquen molesten, si 

tirin les botelles, perquè les tiren i si no les tiren queden allà, la qual cosa dóna un 

efecte de brutor. També comenta de que hi ha una senyora que s’ha instal·lat a la 

plaça, on molesta a tothom que passa, crida, canta, fa mala olor... La veritat es que la 

plaça és penosa, entre els bancs que fan pena, les arrels dels ficus que fan mal, 

l’il·luminació  que és d’un color groc, en definitiva, s’hauria de tenir més esment i 

intentar recuperar aquesta plaça. 

El Sr. Reus li contesta que s’enviarà a l’Associació la relació dels policies de barri, 

perquè es puguin  posar en contacte amb ells arrel de les modificacions que s’han 

realitzat. 



 

 

PRECS I PREGUNTES.-  No n’hi va haver 

 

I sense més assumpte a tractar, s’aixeca la sessió, de la qual com a secretaria estenc 

aquesta acta. 


